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 Protokół nr 61/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 13 sierpnia 2020 r.  

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Na wniosek Przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o 

następujące punkty: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie 

nieruchomością na cele budowlane (ścieżka rowerowa Pacółtowo – Tyliczki). 

2.  Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr 50/323/2020 

Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim w sprawie planu naboru uczniów na 

rok szkolny 2020/2021. 

Ponadto Przewodniczący zaproponował zdjęcie z porządku posiedzenia punkt 3: Rozpatrzenie 

wniosku pani M. Wojnarowicz – dyrektor Domu Dziecka w Pacółtowie  

w sprawie remontu pomieszczeń w budynku Domu Dziecka w Pacółtowie, ponieważ środki na 

dofinansowanie remontu pomieszczeń w placówce już zostały zabezpieczone w budżecie 

powiatu na ostatniej sesji Rady Powiatu tj. 30 lipca 2020 r. 

 

Członkowie Zarządu wyrazili zgodę na powyższe zmiany w porządku posiedzenia.  

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, M. Buliński. 

Stanowi on załącznik nr 2.  

  

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 60/2020. 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

Za przyjęciem protokołu nr 60/2020 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,             

M. Buliński. 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie akceptacji przystąpienia do projektu pn. „Pomagajmy Razem” przez Dom 

Pomocy Społecznej w Grodzicznie Nowe Grodziczno 14B 13-324 Grodziczno 

współfinansowanego przez Unię Europejską w ramach Europejskiego Funduszu 

Społecznego. 

/na posiedzenie wszedł pan Grzegorz Januszewski – dyrektor DPS i pani Paulina Bartkowska – 

p.o. Głównego Księgowego/ 

Pan Starosta poinformował, że całkowita wartość projektu wynosi 85 561,62 zł, bez wkładu 

własnego. Zapytał Członków Zarządu czy maja pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań do przedmiotowej uchwały. 

  

Wniosek stanowi załącznik nr 3. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,         

M. Buliński. 

/pan G. Januszewski oraz pani P. Bartkowska opuścili posiedzenie Zarządu/ 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie udzielenia upoważnienia Dyrektorowi Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Nowym Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani Anna Marchlewska – Barczewska – dyrektor PCPR/ 

Pan Starosta poinformował, że upoważnienia się Panią Marchlewską do składania oświadczeń 

woli oraz dokonywania wszelkich czynności w zakresie realizacji projektu „Wsparcie dzieci 

umieszczonych w pieczy zastępczej w okresie pandemii COVID-19 ”,  w ramach Programu 

Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój lata 2014 – 2020 – Działanie 2.8 Ułatwianie dostępu 

do przystępnych cenowo, trwałych oraz wysokiej jakości usług, w tym opieki zdrowotnej i 

usług socjalnych świadczonych w interesie ogólnym. 

Zapytał Członków Zarządu czy maja pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań do przedmiotowej uchwały. 

Pani Marchlewska dodała, że dofinansowanie zostanie przeznaczone m.in. na zakup środków 

ochrony osobistej, sprzęt komputerowy oraz wyposażenie miejsca przeznaczonego na 

kwarantannę.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,         

M. Buliński. 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z kwartalną informacją o 

wydatkowaniu środków finansowych WTZ za II kwartał 2020 r. 

 

Pani Marchlewska poinformowała, że kwartalne wydatkowanie środków jest zgodne z planem 

finansowym WTZ na rok 2020. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 4. 

/pani A. Marchlewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było wydanie opinii w sprawie powierzenia 

stanowiska kierownika kształcenia praktycznego w Zespole Szkół Zawodowych. 

/na posiedzenie weszła pani Kornelia Jaroszewska – Sobczak – inspektor w Wydziale Oświaty, 

Kultury i Promocji oraz pani Anna Faltynowska - wicedyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w 

Kurzętniku/ 

 

Pan Starosta poinformował, że wpłynął wniosek pani Trzaskalskiej dotyczący powołania pani 

Joanny Grabowskiej na stanowisko kierownika kształcenia praktycznego na czas określony     

od dnia 01.09.2020 r. do dnia 31.08.2023 r. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 5. 

Zarząd pozytywnie zaopiniował wniosek pani Katarzyny Trzaskalskiej - dyrektor ZSZ w 

Kurzętniku. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, M. Buliński. 
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Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zmiany uchwały nr 50/323/2020 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 

w sprawie planu naboru uczniów na rok szkolny 2020/2021. 

Pan Starosta odczytał wniosek pani Anny Faltynowskiej – wicedyrektor ZSZ w Kurzętniku 

stanowiący załącznik nr 6. Wniosek dotyczy zwiększenia liczby oddziałów o jedną klasę 

wielozawodową w Branżowej Szkole I Stopnia na rok szkolny 2020/2021. 

Pani Faltynowska dodała, że związane jest to z dużą liczbą podań złożonych przez uczniów, 

którzy zainteresowani są nauką Branżowej Szkole I Stopnia. Wyjaśniła, że w pierwotnym 

planie naboru uczniów zaplanowany był tylko jeden oddział klasy wielozawodowej. Dodała, że 

na chwile obecną jest złożonych ponad 70 podań do szkoły branżowej.  

Pan Starosta zapytał, czy jest tyle pomieszczeń, żeby pomieścić wszystkich uczniów. 

Pani Faltynowska odpowiedziała, że tak, ponieważ uczniowie klas wielozawodowych 

uczęszczają do szkoły tylko dwa dni w tygodniu, w pozostałe dni odbywają praktyki. 

Pan Starosta zapytał co będzie w sytuacji, gdy uczniowie szkoły branżowej nie znajdą praktyk. 

Dodał, że w takiej sytuacji zaplanowana ilość oddziałów będzie musiała być zmniejszona 

stosownie do ilości uczniów.  

Pani Faltynowska odpowiedziała, że takiej sytuacji nie przewiduje, ponieważ dużo osób już 

złożyło komplet dokumentów. Ponadto dodała, że z doświadczenia wie, iż pod koniec sierpnia 

jeszcze sporo uczniów złoży podania.  

Pan Bulński zapytał jak liczne klasy się przewiduje. 

Pani Faltynowska odpowiedziała, że będą się starali, żeby były to klasy do 30 osób. Wyjaśniła, 

że w związku z dodatkową liczbą podań do klasy wielozawodowej wzrośnie liczba nadgodzin, 

będzie to dodatkowy koszt w wysokości ok. 21 000 zł do końca roku 2020.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,         

M. Buliński. 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie akceptacji przystąpienia do projektu pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 

1299N gr. woj. (Brodnica) – Krotoszyny – Szwarcenowo – dr. pow. Nr 1333N na odcinku 

Krotoszyny – Wonna i drogi powiatowej Nr 1313N Iława – Karaś – dr. Nr 1299N 

(Wonna)”  

/na posiedzenie weszła pani Joanna Robaczewska – dyrektor ZDP/ 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy maja pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań do przedmiotowej uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,         

M. Buliński. 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie akceptacji przystąpienia do projektu pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 

1252N Mroczenko – Montowo na odcinku od km 4+610 do km 5+530” 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy maja pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań do przedmiotowej uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,         

M. Buliński. 
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Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zmiany planu rzeczowego robót Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście 

Lubawskim z siedzibą w Kurzętniku na rok 2020. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,         

M. Buliński. 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane. 

Pani Robaczewska wyjaśniła, że dysponowanie nieruchomością niezbędne jest do celów 

budowlanych związanych z budową elektrowni wiatrowych wraz z infrastruktura towarzyszącą 

pn. „Park Wiatrowy Podlasek” w miejscowości Osówko. Dodała, że zmienił się inwestor 

powyższej inwestycji i w związku z tym należy wydać kolejne pozwolenie na dysponowanie 

nieruchomością w miejscowości Osówko. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,         

M. Buliński. 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane. 
 

Pani Robaczewska wyjaśniła, że dysponowanie nieruchomością niezbędne jest do celów 

budowlanych związanych z budową zjazdu publicznego z drogi powiatowej nr 1299N w 

miejscowości Jamielnik. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,         

M. Buliński. 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie ustanowienia inspektora nadzoru inwestorskiego nad realizacją inwestycji 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1246N dr. woj. 538 Skarlin – Nowe Miasto Lubawskie 

na odcinku Skarlin – Nawra”. 

 

Pani Robaczewska wyjaśniła, że do pełnienia funkcji inspektora nadzoru inwestorskiego 

wyznaczono firmę Biuro Planowania i Realizacji Inwestycji Przemysław Zieliński z Iławy. 

Dodała, że z w/w firmy wyznaczono pana Jerzego Kowalczyka, który będzie pełnił funkcję 

inspektora nadzoru inwestorskiego. 

Pan Buliński zapytał czy jest wyznaczony harmonogram robót budowlanych. Ponadto zapytał, 

na kiedy zaplanowane jest rozpoczęcie robót. 

Pani Robaczewska odpowiedziała, że tak został opracowany harmonogram robót, rozpoczęcie 

prac zaplanowano na wrzesień tego roku. Dodała, że do końca roku planuje się wykonać 

warstwę wiążącą nawierzchni wraz z poszerzeniem drogi oraz zagęszczeniem poboczy. 

Poinformowała, że w przyszłym roku będzie wykonana warstwa ścieralna, inwestycja powinna 

się zakończyć na przełomie marca- kwietnia.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,         

M. Buliński. 
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Dwunastym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Gminy Nowe 

Miasto Lubawskie w sprawie pomocy finansowej na budowę ścieżki rowerowej po byłej 

linii kolejowej na odcinku Pacółtowo – Tyliczki.  

 

Pan Starosta wyjaśnił, że w ramach współpracy z samorządami Wójt Gminy Nowe Miasto 

Lubawskie zwrócił się z wnioskiem o pomoc finansową w wysokości 25 000 zł z 

przeznaczeniem na realizację budowy ścieżki rowerowej po byłej linii kolejowej na odcinku 

Pacółtowo – Tyliczki.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do wniosku. 

Pan Buliński zapytał, czy Wójt Gminy Nowe Miasto Lubawskie zadeklarował również pomoc 

finansową powiatowi. 

Pan Starosta odpowiedział, że tak, Wójt zadeklarował ewentualną pomocy finansową z 

przeznaczeniem na realizację innej inwestycji. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 7. 

Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek. Za głosowało: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,         

M. Buliński. 

Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane 

(ścieżka rowerowa Pacółtowo – Tyliczki). 

 

Pani Robaczewska wyjaśniła, że dysponowanie nieruchomością niezbędne jest do celów 

budowlanych związanych z budową ścieżki rowerowej po byłej linii kolejowej, na odcinku 

Pacółtowo – Tyliczki (granica gminy) z dogi powiatowej nr 1347N w miejscowości Tylice. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 8. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,         

M. Buliński. 

/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z „Raportem z realizacji 

działań w latach 2018 – 2019 w ramach realizacji Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Nowe Miasto Lubawskie na lata 2018-2021 z perspektywą na lata 2022-2025”. 

/na posiedzenie weszła pani Dominika Witkowska – inspektor w Wydziale Środowiska i 

Rolnictwa/ 

 

Pani Witkowska omówiła raport stanowiący załącznik nr 9. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do raportu. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

/pani D. Witkowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie materiałów planistycznych dotyczących rodzaju i szczegółowości składanych 

materiałów i wniosków, planów rzeczowych, projektów planów finansowych i innych 

materiałów kalkulacyjnych niezbędnych do opracowania projektu budżetu na 2021 r.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,         

M. Buliński. 
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Piętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zmiany uchwały Nr XV/93/2019 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 

dnia 12 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu 

nowomiejskiego na lata 2020 – 2034 ze zm.  

Pan Skarbnik szczegółowo omówił zmiany w WPF i w budżecie powiatu. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,         

M. Buliński. 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale nr XV/94/2019 Rady Powiatu 

w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 12 grudnia 2019 r.  w sprawie uchwalenia budżetu 

powiatu nowomiejskiego na 2020 r. ze zm.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,         

M. Buliński. 

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z raportami Związku 

Powiatów Polskich dotyczącymi publikacji artykułów prasowych i wzmianek dot. 

działalności ZPP. 

 

Raporty ZPP stanowią załączniki nr 10 i 11. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka   

 

 

                    


